
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER KRANJ        P O T R J E N 
Tomšičeva 21, 4000 Kranj  
tel. 04/ 2022 141 
 
 
Datum: 10. 8. 2023 
 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
4. seja sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 22. 6. 2023 s pričetkom ob 18. uri. 
 
 
PRISOTNI: Anže Šinkovec, dr. Aleksander Pavšlar, Manca Pogačar in Stanka Prezelj - 4 člani                
 
ODSOTNI: Ana Černe, Urša Erjavc, Daša Zupan – 3 članice 
 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Potrditev zapisnika 3. seje sveta KS Center; 

2. Potrditev zapisnika 2.  dopisne seje sveta KS Center; 

3. Poročilo predsednika KS; 

4. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

a) Sprejem nove lokacije zunanjega fitnesa 

 
SKLEP 1: Dnevni red 4. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi. 

SPREJETO: (4 prisotni: 4 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

  

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 3. SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP: Potrdi se zapisnik 2. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj. 

SPREJETO: (4 prisotni: 4 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

2. POTRDITEV ZAPISNIKA 2. DOPISNE SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP: Potrdi se zapisnik 2. dopise seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj. 

SPREJETO: (4 prisotni: 4 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 



 

 

 

3. POROČILO PREDSEDNIKA KS 

 

- Parkirno mesto za invalide se je pri cerkvi uredilo. 

- Pri Suhijevi hiši se je uredilo parkirišče. 

- Zasaditev dreves: od Mestne hiše pa do cerkve se bo izvedla zasaditev v korita, čez 
nekaj časa, če se le to obnese se bodo drevesa posadila v tla. Manca Pogačar sprašuje, 
če bodo korita iz kataloga za urbano opremo za center mesta. Podpredsednik ima 
pomisleke, da bodo pozimi težave pri pluženju. Predlaga pa, da je potreben načrt 
zasaditve. Predsednik idejo podpira. 

- Obnova obzidja in brežin: z novim odlogom je določeno kaj in kje se lahko posega v 
kanjon, predsednik bo zahteval časovnico. Predsednik pove, da pozna strokovno 
mnenje, ki je bilo poslano na Zavod za varstvo narave.  

- Smetnjaki na Partizanski cesti – dodatnih ne morajo nameščati, obstoječega so 
prestavili. 

- Neoznačeno parkirišče na Partizanski še ni urejeno. 

- Kanjon Kokre – odlog se bo napisal na novo skladno s priporočili in komentarji Krajevne 
skupnosti Center. 

- Policija je pripravila elaborat na temo varnosti v mestu zaradi posameznih incidentov v 
spomladanskem času. 

- Park slovenske himne – ga. Petre Vencelj je podala pritožbo glede dostopa za invalide, 
ki jo je predsednik posredoval pristojnim na MOK. 

- Vhod v Prešernov gaj – vhodni kamniti portal z Benedikove strani je bil prekucnjen, 
trenutno je privezan. 

- Plečnikovo stopnišče – vloga za obnovo je vložena, čaka se financiranje EU ali države. 

- Glavni trg – ima dve parkirni coni, ena 15 min in druga 30 min. Redarji za to niso vedeli 
in so pisali kazni tistim, ki so bili na 30 min coni. Na pritožbo predsednika, jo jih 
dodatno izobrazili. 

- Invalidsko parkirno mesto – na novo zarisano pri Požgajevi hiši. 

- Spremembe prometne ureditve – vzpostavitev elektronskih dovolilnic, med 6 in 10 uro 
naj bi bili na obeh straneh spuščeni količki, kar lahko pripelje do zlorabe, da se bodo 
občani vozili skozi mesto. Predsednik je nekaj pripomb že dal. Odlok še ni pisno 
pripravljen, predsednik predlaga, da se da v obravnavo na novembrsko sejo i pred tem 
uskladi s KS. 

 

 

4. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA. 



 

 

a) SPREJEM NOVE LOKACIJE ZUNANJEGA FITNESA  

Sprejem sklepa se preloži zaradi pridobitve dodatnih informacij in kontaktiranja ravnatelja OŠ 
Janeza Puharja Kranj Center. 

 
Seja zaključena ob 18:50 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                                Anže Šinkovec 
 
 
 
 
 


